

業務轉讓通告

遵照《業務轉讓（債權人保障條例）（香港法例第49章）第4及第5條之規定

茲通告，ABB (Hong Kong) Limited（其註冊辦事處位於香港九龍大角咀嘉運大廈南座7樓3-4室）（出讓人），以「ABB Hong Kong」之名於香港九龍大角咀嘉運大廈南座7樓3-4室經營（其中包括）與電網自動化、電網整合、高壓（大於或等於66千伏）產品和變壓器（不包括230/400伏交流變壓器）業務相關的產品、系統、服務和項目之開發、工程、製造、市場營銷、銷售和試運行（該業務），已同意將該業務連同該業務的所有資產（包括商譽）轉讓予ABB Power Grids Hong Kong Limited（其註冊辦事處位於香港九龍大角咀嘉運大廈南座7樓3-4室）（承讓人）。

該轉讓擬於二零一九年六月三十日（或出讓人與承讓人可能商定的較遲日期）（完成日）完成。

承讓人擬以「ABB Power Grids Hong Kong」之名在香港九龍大角咀嘉運大廈南座7樓3-4室經營該業務。

自完成日起，出讓人在完成日之前就該業務產生的所有債項、責任和開支應完全由出讓人承擔及支付。

茲通告，除非在本通告最後一次刊登日期後的一（1）個月內有人提出法律程序，否則在該一（1）個月屆滿時，承讓人應根據《業務轉讓（債權人保障）條例》不再就出讓人在經營該業務期間時所產生的所有債項和義務承擔法律責任（如有）。

日期：二零一九年六月六日

ABB (Hong Kong) Limited
出讓人

ABB Power Grids Hong Kong Limited
承讓人

NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

Pursuant to Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Cap. 49)

Notice is hereby given that ABB (Hong Kong) Limited whose registered office is at Units 3-4, 7/F Skyway House, South Block, Tai Kok Tsui Road, Kowloon, Hong Kong (the Transferor) carrying on, among other businesses, the business of developing, engineering, manufacturing, marketing, selling and commissioning products, systems, services and projects that relate to the businesses of power grid automation, power grid integration, high voltage (>= 66kV) products and transformers (excluding 230/400V a.c. transformers) (the Business) under the name "ABB Hong Kong" at Units 3-4, 7/F Skyway House, South Block, Tai Kok Tsui Road, Kowloon, Hong Kong has agreed to transfer the Business together with all the assets including the goodwill of the Business to ABB Power Grids Hong Kong Limited whose registered address is at Units 3-4, 7/F Skyway House, South Block, Tai Kok Tsui Road, Kowloon, Hong Kong (the Transferee).

Completion of the transfer is intended to take place on 30 June 2019 (or such later date as the Transferor and the Transferee may agree) (the Closing Date).

The Transferee intends to carry on the Business at Units 3-4, 7/F Skyway House, South Block, Tai Kok Tsui Road, Kowloon, Hong Kong under the name "ABB Power Grids Hong Kong".

With effect from the Closing Date, all debts, liabilities and outgoing of the Business incurred by the Transferor before the Closing Date shall be borne and paid by the Transferor absolutely. Notice is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the

Business by the Transferor shall cease by virtue of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated 6 June 2019

ABB (Hong Kong) Limited
The Transferor

ABB Power Grids Hong Kong Limited
The Transferee